
Folketingets Socialudvalg

Dato: 23. februar 2012

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 23. januar 2012

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 149

(SOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF)

Spørgsmål nr. 149:

”Hvordan ligger Fredericia Kommune statistisk set i forhold til andre kommu-

ner med hensyn til, hvor mange sager der er hjemvist til fornyet behandling 

fra Ankestyrelsen, hvor mange sager kommunen har fået medhold i, samt 

hvor mange sager borgerne har fået medhold i?”

Svar:

Ankestyrelsen har oplyst følgende: 

”Ankestyrelsen modtog seks klager over Fredericia kommunes afgørelser 

om anbringelser af børn og unge i 2009. I 2010 var dette tal to og i 2011 

seks.

På grund af det lave antal sager er det ikke muligt at konkludere på forskelle

i forhold til landsgennemsnittet.

I 2009 blev 50 procent af kommunernes afgørelser i klagesagerne stadfæ-

stet. I 2010 var det tal 50 procent og i 2011 100 procent.”

Jeg henviser i øvrigt til mine besvarelser af SOU alm. del 146, 147 og 148.
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